

## 漯河DHL国际快递公司，漯河DHL快递网点下单寄件

产品名称	漯河DHL国际快递公司，漯河DHL快递网点下单寄件
公司名称	上海厅丰国际货运代理有限公司
价格	36.80/千克
规格参数	服务商:DHL国际快递 运输方式:空运 快递 取件方式:上门取件
公司地址	上海市奉贤区沪杭公路3259号第7幢
联系电话	13564941169 18201892981

### 产品详情

漯河DHL国际快递网点提供专业的门到门国际快递服务，漯河全境可提供免费上门取件，免费上门包装，漯河发往全球220个国家均可安全投递，高时效好价格，日本韩国东南亚各国2日送达，欧洲各国只要3天，美国，加拿大，墨西哥只要3个工作日送达，非洲各国4日送达，澳大利亚和新西兰4个工作日送达。现在漯河DHL推出全区特价全球220个国家均3折促销，更推出21kg以上大货价格，保证时效，保证服务，全程DHL全网追踪，安全可靠！漯河DHL承接文件和包裹出运，不管您是个人客户还是公司客户，均可安全投递。漯河DHL国际快递只要您一个电话，我们即可上门服务！

为了真诚回馈广大客户，我司还为广大客户提供如下免费服务：

- 1.我们集合了各航空和快递价格以及专线优势和多家国际快递公司价格对照配备了专业人员真诚为您设计合理,便宜,方便,快捷时效好的航线!
- 2.我们提供了清关派送门到门服务
- 3.我们为您提供为详细国际快递务咨询与处理.为贵重物品,易碎物品提供专业的包装服务.让您免除后顾之忧.
- 4.我们还提供免费上门揽收邮件、及时的货件追踪、代客包装服务等；

The DHL international express delivery network in Luohe provides professional door-to-door international express delivery services. Free door-to-door pickup and packaging are available throughout Luohe.

Luohe can safely deliver to 220 countries around the world, with high timeliness and good prices. It takes 2 days to deliver from Japan, South Korea, Southeast Asia, Europe, the United States, Canada, and Mexico, and 4 days to deliver from African countries, Delivery in Australia and New Zealand within 4 working days. Now Luohe DHL has

launched a regional special offer with a 30% discount on 220 countries worldwide, and also offers bulk prices of over 21kg to ensure timeliness and service. DHL tracks the entire process online, ensuring safety and reliability! Luohe DHL undertakes the shipment of documents and packages, and whether you are an individual customer or a company customer, you can safely deliver them. Luohe DHL International Express, as long as you give us a phone number, we can provide door-to-door service!

In order to sincerely give back to our customers, our company also provides the following free services:

1. We have gathered the advantages of various airlines and express delivery prices, as well as the advantages of dedicated routes, and compared prices with multiple international express delivery companies. We have equipped professional personnel to sincerely design reasonable, cheap, convenient, and efficient routes for you!
2. We provide door-to-door service for customs clearance and delivery
3. We provide you with the most detailed international courier service consultation and handling. We provide professional packaging services for valuable and fragile items, allowing you to worry free
4. We also provide free on-site collection of emails, timely tracking of shipments, and customer packaging services;